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Zápis č. 1/2016  z jednání Místní komise Sady 

Datum jednání: 11. ledna  2016 od  20.00 hodin, ukončení ve 22.00 hodin 
Místo jednání: Kulturní dům v Sadech 
Přítomnost: 

MK Sady 
1. čtvrtletí 2016 11.1. 15.2. 14.3. Přít. 

celk.
Nepřít. 
omlu.

Nepřít. 
neoml.

Ing. Bohumil Janík A 1 0 0

Ing. Čestmír Bouda A 1 0 0

Ing. Zdeněk Ančík A 1 0 0

Bc. Zdeněk Berka A 1 0 0

Miloslav Hanáček A 1 0 0

MUDr. Jiří Jeřábek A 1 0 0

Mgr. Michal Kolář O 0 1 0

Jitka Kouřímská A 1 0 0

MUDr. Petr Raška A 1 0 0

Ing. Jana Ondřejová A 1 0 0  
Program: 
  

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění úkolů   
3. Různé 
4. Závěr 
 

1. Zahájení    
  

Předseda Místní komise Sady Ing. Janík zahájil jednání, přivítal přítomné a seznámil je s návrhem programu. 
Program byl bez připomínek schválen.   
 

2. Kontrola plnění úkolů 
  

02/01/2011/SA – vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami  - problematika je 
řešena od roku 2006 za spolupráce odboru SMM. V řešení jsou 3 pozemky. Variantou je chodník a 
osvětlení bez těch částí, které nejsou majetkově dořešeny (informace Ing. Blaha). SMM 2015 - po 
dohodě s OD jsme toto zařadili do pasportu veřejných komunikací. V případě, že dotčení nebudou 
ochotni jednat, je možné požádat silniční správní úřad o zřízení VB.  

 11. 1. 2016 -  doposud beze změny - sledovat 
 
09/01/2011/SA – záplavy červen 2010 – největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na 

zahrádkách před fotbalovým hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená.  
V roce 2012 byl členům komise představen projekt protipovodňové ochrany na řece Olšavě, který 
realizuje město Kunovice.  Místní komise Sady spolupracuje s Mikroregionem Dolní Poolšaví, který 
se problematiku povodní také zabývá. V roce 2014 byl spuštěn systém včasného varování. 

 11. 1. 2016 – Ing. Valouch (OIN město Kunovice) – PD se zpracovává, dokončení pol. roku 
2016, objednatelem je Povodí Moravy. Investorem PPO  - město Kunovice a Povodí Moravy. 

 V případě, že bude za město UH přizván na jednání Ing. Krčma, MK žádá o předání 
informace a zajištění možnosti účastnit se tohoto jednání. 

 
04/02/2011/SA – Kanalizace v ulici Na Jordálce – při velkých deštích dochází k zaplavení komunikace, při 

odborné prohlídce kanalizace v této ulici bylo zjištěno, že je nedostačující. V dubnu 2011 byla 
sepsána ze strany občanů petice, v níž žádají řešení této situace.  V roce 2012 byla zpracována studie 
firmou Ekola s. r. o. navrhující řešení problematiky kanalizace na této ulici.  
V roce 2014 byla MK Sady seznámena s materiálem odboru architektury, který v rámci studie území 
mapuje možnosti odkanalizování ul. Na Jordálce. Studie zahrnuje odvodnění širšího území  - část ul. 
Solná, Na Jordálce, Za Kovárnou za pomocí nové dešťové kanalizace. Splaškové vody by byly 
řešeny za pomoci retenční nádrže na ul. Solná. Náklady na vyřešení této problematiky jsou 
odhadovány na 8,6 mil. Kč bez DPH. Finanční zajištění by mohlo být z dotace, v současnosti nejsou 
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k dispozici všechny potřebné dokumenty pro podání žádosti o dotaci.  Ing. Blaha – musí být 
rozhodnuto, zda na tuto akci bude zpracován projekt.  Odbor SMM připraví návrh na poradu VO a 
vedení. 
11. 1. 2016 - sledovat 

 
08/01/2013/SA – Kulturní památka Výšina sv. Metoděje – MK upozornila na nedostatečnou propagaci a údržbu 

blízkého okolí této významné památky.  
Dle odboru APR – obnova národní kulturní památky byla započata výstavbou přístupové 
komunikace, byl obnoven informační systém, mobiliář. Původní přístupová cesta, která vede přes 
plochu bývalého židovského hřbitova po soukromých pozemcích, nebude obnovena.   
Usnesení: Místní komise Sady bere na vědomí záměr projektu Výšina sv. Metoděje a doporučuje 
odborům životního prostředí, dopravy a architektury a územního plánování zabývat se propojením 
projektu Výšina sv. Metoděje s místní části Sady prostřednictvím lokality Cigánka. Dalším možným 
rozšířením této lokality je pěší stezka vedoucí ke kostelu v Sadech, který patří ke kulturním 
památkám v regionu. Dále Místní komise Sady navrhuje zřídit u nově vybudované přístupové cesty 
přírodní parkoviště. 
Ing. Janík prezentoval problematiku na jednání RM dne 26. 10. 2015, kde zdůraznil návrh MK Sady 
na rozšíření projektu o spojovací cestu do Sadů přes „Cigánku“. Dále komise doporučuje rozšíření 
osvětlení a údržbu Cigánky a v její horní části zbudovat parčík. Při řešení některých návrhů je 
možná spolupráce s Místní komisí Mařatice.  

 11. 1. 2016 – Ing. Janík osloví předsedu MK Mařatice Ing. Lapčíka 
 
09/01/2013/SA – Pohřebiště v Sadech – místní komise doporučuje OŽP pokračovat v rekonstrukci chodníků 

včetně osvětlení. V průběhu roku 2014 bylo opraveno boční vstupní schodiště do hřbitova, oprava 
mimopáteřních chodníků nebyla realizována. MK požádala o nové nacenění oprav.   

 Byla zpracována studie k opravě zbývajících chodníků, MK upozorňuje na nutnost dodržení 
přijatelných výškových poměrů mezi páteřními a navazujícími chodníky (zohlednit omezenou 
mobilitu starších občanů).  Studie nebyla doposud předána na OIN. 

 11. 1. 2016  - dle informace OIN nebyla doposud studie předána, odbor nepočítá s realizací 
této akce. Při jednání výchozí RM dne 12. 5. 2015 byla problematika představena členům RM, 
dokončení bylo přislíbeno i ze strany pana starosty.  MK Sady žádá odbor SMM o stanovisko 
k této informaci. 

  
03/03/2014/SA – Meliorační potok – Místní komise doporučuje vyčištění melioračního příkopu již od areálu Tonja 

po celé jeho délce až k ústí do řeky Olšavy. Příkop je silně zanesen. Dle Správy státního 
pozemkového úřadu je požadavek Místní komise Sady oprávněný, celý úsek odvodňovacího 
zařízení bude zařazen do plánu údržeb pro rok 2016.  

 11. 1. 2016 – sledovat 
 
04/01/SA/2014 – MK doporučuje opravit stoly v dolním sále KZ Sady – dle informace ředitele KK, bude 

inventář postupně obměňován během roku 2016. 
 11. 1. 2016 - sledovat 
 
04/05/SA/2014 – Vývěsky v křižovatce ulic Solná a Vřesová - vývěsky není nutno odstraňovat – ulice Vřesová 

byla zjednosměrněna.  Místní komise žádá o opravu a údržbu vývěsek. 
11. 1. 2016 – vývěsky budou opraveny - sledovat 

  
06/02/SA/2015 – oprava ulice Pod Vinohrady – k opravě komunikace byla vždy používána „trysková metoda“, ale 

z důvodu nestability, není optimálním řešením.  15. 9. 2015 proběhlo jednání s p. Pavlíčkem přímo 
v ulici Pod Vinohrady, za MK – Ing. Ančík – obě strany se shodly, že stav komunikace je kritický 
a řešitelný pouze celkovou rekonstrukcí.  

 Usnesení: MK doporučuje zařadit opravu ulice do plánu investičních akcí. Požadavek MK Sady 
byl zaevidován v zásobníku kapitálových výdajů. 

  11. 1. 2016 - sledovat 
 
06/07/SA/2015 -  svoz tříděného odpadu – požadavek ze setkání místní komise s veřejností o navýšení svozu – dle  

OŽP bude během prázdnin proveden monitoring intenzity vyvážení a bude usilováno o zvýšení 
četnosti svozů v průběhu tohoto roku. 
  11. 1. 2016 - Od 2. Q roku 2016 je plánováno zavedení pytlového svozu plastového odpadu 
v Sadech. Na základě žádosti odboru SMM o určení místa pro výdej pytlů občanům, 
doporučuje místní komise využít místní kulturní zařízení.  

 
06/10/SA/2015 – podněty p. Karlíka, bytem Pod Vinohrady č. 180, 686 01 Uh. Hradiště – Sady,  

Bod č. 1 – podnět na snížení rychlosti – místní komise již v minulosti navrhovala tento požadavek, 
ale byl zamítnut. Z tohoto důvodu komise podporuje návrh pana Karlíka. 
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 Bod č. 2 – Podnět k rekonstrukci a obnově mobiliáře MŠ Sady – MK projednala tento požadavek 
v bodě č.  06/03/SA/2015 a doporučuje OŠS  zabývat se tímto problémem.  
 Bod č. 3  - dětské hřiště – místní komise Sady doporučuje dovybavení stávajících dětských hřišť 
v ul. Pod Lipkami a v ul. Ztracená (+ úprava terénu). Komise prodiskutovala další místa pro 
vybudování DH – konec ul. Železniční a prostor na konci lokality Cigánka (za křížem). 
 Bod č. 4  - podnět na monitoring dodržování smlouvy na úklid města – MK doporučuje OŽP 
důsledně se zabývat kontrolou smlouvy se společností, která zajišťuje úklid města a místních částí.  

 Usnesení: Místní komise Sady podporuje doporučení pana Františka Karlíka. Stanovisko bylo 
zasláno panu tajemníkovi. Stanovisko pana starosty: snížení rychlosti: snížení rychlosti v obci není 
efektivní, došlo by k omezení plynulosti silničního provozu. MK doporučuje zabývat se tímto 
požadavkem z následujících důvodů: časté překročení povolené rychlosti projíždějících 
vozidel, v několika místech je chodník nesouvislý - chodci vstupují do vozovky, sjezdy a 
výjezdy z přilehlých ulic jsou nepřehledné.  
Vyjádření k podnětu na rekonstrukci MŠ: rekonstrukce MŠ je prioritou v oblasti školství. 
 Vyjádření k podnětu na vybudování jednoho dětského hřiště: je zvažováno zpracování nové 
 koncepce dětských hřišť z důvodu legislativních změn. Místní komise budou informovány. 
 Vyjádření k podnětu k důslednému monitoringu úklidu města - kvalita práce bude monitorována a 
dle výsledku je možné předpokládat změnu systému. 
Usnesení Místní komise Sady: Místní komise Sady doporučuje projednat umístění DZ na omezení 
rychlosti 40 km/h v úseku od křižovatky ulic Solná cesta a Železniční po křižovatku ulic Solná 
cesta a Pod Lipkami.  
11. 1. 2016 – odbor SMM navrhuje snížení rychlosti na 30 km/hod (snížení na 40km/hod není 
standardní). MK se domnívá, že navržené snížení rychlosti na 30 km/hod nebude 
akceptováno, a proto doporučuje projednání za účasti zástupců odboru SMM, členů místní 
komise a Dopravního inspektorátu Policie ČR na místě samotném.    

 
  07/01/SA/2015 – ulice Na Kopci -  z důvodu zúžení šířky komunikace u domů č. p. 68 a 102 doporučuje místní 

komise umístit v dolní i horní části ulice dopravní značení, které upozorňuje na zúžený profil 
komunikace. Komise byla upozorněna, že dotčení občané opakovaně zasahovali při uvíznutí 
většího vozidla v tomto místě, hrozí nebezpečí poškození nemovitosti. K dořešení problematiky 
proběhlo jednání na místě samotném, bylo dohodnuto odstranění stávajícího dopravního značení, 
které bude nahrazeno výstražnou dopravní značkou „Zúžená vozovka (oboustranně)“, návrh byl 
předložen k projednání DI PČR. 

 11. 1.2016 -  DI nemá k navržené změně dopravního značení námitky. Bude provedeno – 
sledovat.  

   
07/03/SA/2015 – sběrná místa tříděného odpadu -   MK doporučuje použití větších kontejnerů na sklo. Plánovaný 

průzkum vytíženosti kontejnerů nebyl v r. 2015 proveden. 
 11. 1. 2016 - sledovat   
 
08/02/SA/2015 – Ulice Spálená – MK doporučuje umístění dopravní značky „Zákaz vjezdu motorových vozidel“ 

s dodatkovou tabulkou „ Mimo dopravní obsluhy“. Projíždějící vozidla vjíždí na chodníky a 
narušují úseky s vyosévkami. Ing. Janík projednal řešení situace přímo s dotčenými občany, kteří 
se shodli na zjednosměrnění ulice ve směru od ul. Solná cesta k ulici Malostranská (směrem 
k dětskému hřišti). 
Usnesení MK Sady: 5-0-0 Místní komise Sady doporučuje zjednosměrnit ulici Spálená dle návrhu 
občanů.   
11. 1. 2016 – návrh byl předán k vyjádření Dopravnímu inspektorátu PČR. 
 

08/03/SA/2015 – MK upozorňuje na zničení komunikace podél drážního tělesa, konec ul. Ztracená a ul. Za 
Dědinou po realizaci rekonstrukce ulic Malostranská, Spálená a Ztracená. Doporučujeme uvedení 
do původního stavu. 

 19. 10. 2015 – požadavek byl předán na odbor investic.  Dne 21. 10. 2015 proběhne na místě 
samotném jednání za účasti členů místní komise a zástupců odboru investic. 

 9. 11. 2015 – na základě jednání bylo rozhodnuto, že komunikace bude vysypána frézovanou drtí 
(listopad). Náklady uhradí město Uherské Hradiště.  

 14. 12. 2015 – doposud nebylo provedeno z důvodu nepříznivého počasí  - sledovat 
 
09/01/SA/2015 – Koncepce dětských hřišť v místní části Sady – v souvislosti s odpovědí pana starosty na podnět 

pana Karlíka ke stavu dětských hřišť v Sadech, žádá místní komise o informaci, v jaké fázi se 
nachází příprava nové koncepce dětských hřišť. V roce 2015 byla spuštěna veřejná zakázka na 
zpracování koncepce dětských hřišť. 

 11. 1. 2016 – je dokončována výzva k podání nabídek na zpracování koncepce DH  - sledovat 
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10/02/SA/2015 – MK doporučuje RM zabývat se snížením hluku z obchvatu opravou povrhu vozovky tzv. 
„tichým asfaltem“. Vzhledem k tomu, že správcem komunikace není město, je možné pouze 
upozornění majetkového správce silnice na zhoršené podmínky bydlení v souvislosti s hlukovou 
zátěží v důsledku provozu na silnici.  

 Usnesení Místní komise Sady:  Místní komise Sady doporučuje RM zabývat se snížením hluku 
z obchvatu v důsledku provozu na silnici I. třídy v úseku mezi obcemi Kunovice a Vésky. 
Současně doporučuje zástupcům města Uh. Hradiště jednat s majetkovým správcem silnice o 
vhodných opatřeních vedoucím ke zlepšení současného stavu. 

 11. 1. 2016 – usnesení komise bylo uvedeno ve Zprávě o činnosti místních komisí, která bude 
projednávána RM dne 9. 2. 2016 – sledovat. 

 
10/03/SA/2015 – MK doporučuje umístit na autobusové zastávky přístřešky (viz. autobusová zastávka na 

začátku Vések) není možné z důvodu omezeného prostoru umístit. Je možné pouze doplnění 
přístřešků zastávek, tak jako v Mařaticích na ul. 1. Máje u hřbitova. MK proto doporučuje 
zpracovat studii na optimalizaci autobusových zastávek v místní části Sady, alespoň na jedné 
straně komunikace. Dále doporučujeme zapracovat do studie možnost umístění ohrádky na 
kontejnery u autobusové zastávky „Sady- náves“ před bývalým StalClubem.   

 11. 1. 2016 – v současné době je zpracováván generel dopravy, po jeho schválení v orgánech 
města (do konce března 2016) bude vhodné zpracovat studii k optimalizaci autobusových 
zastávek, možnost využití finančních prostředků komise – cca 50 tis. Kč vč. DPH - sledovat 

 
11/01/SA/2015 – Plán práce na 1. čtvrtletí 2016 
 11. 1. 2016 – 20.00 hod KZ Sady 
 15. 2. 2016 -  20.00 hod KZ Sady 
 14. 3. 2016 – 20.00 hod KZ Sady 
 

3. Různé 
   

01/01/SA/2016 – Ing. Ančík navrhuje projednat se zástupci Policie ČR problematiku křižovatky ulic Větrná a 
Solná cesta z důvodu špatného výhledu.  

 Hlasování: Pro: 1, Proti: 5, Zdrželi se: 2 
 Ze strany MK Sady nebude v současné době požadováno projednání problematiky s Policií 

ČR. Bude znovu prověřeno při jarní obchůzce. 
 
01/02/SA/2016 – Dle připomínek občanů je nové zábradlí u schodů ke kostelu příliš vysoké – prověření bude 

předmětem jarní obchůzky – sledovat 
 
01/03/SA/2016 – Místní komise Sady se seznámila s Peticí pana Karlíka ke zlepšení podmínek pro život 

v místní části Sady. Vzhledem k tomu, že problémy uvedené v Petici, komise řeší v rámci 
svých jednání, nebude se danou Peticí dále zabývat. V případě, že by zástupci města měli 
zájem danou problematiku projednat se členy místní komise, je setkání možné během 
příštích jednání komise v termínech 15. 2. a 14. 3. 2016. 

 
01/04/SA/2016 – Rezerva finančních prostředků pro Místní komisi Sady na rok 2016 – dle písemné informace 

EKO je výše rezervy na rok 2016 stanovena ve výši 823 tis. Kč  
 
01/05/SA/2016 – Vánoční výzdoba v místní části Sady – místní komise byla požádána Útvarem městského 

architekta o vyjádření k možnému rozšíření výzdoby v Sadech. MK Sady nepožaduje  
rozšíření výzdoby na další místa, bylo by vhodné dozdobit stávající strom v parku (celá 
koruna).  

4. Závěr       
 

Předseda  poděkoval  zúčastněným  za aktivní účast a připomenul, že příští jednání komise proběhne v pondělí 15.  
února 2016 ve 20:00 hod  v KZ  Sady. Jednání bylo ukončeno ve 22. 00 hodin.  
 
 
 
          Ing. Bohumil Janík v. r.     Ing. Jana Ondřejová 
           předseda MK Sady           tajemnice MK Sady 
e-mail: komise.sady@mesto-uh.cz          e-mail: jana.ondrejova@mesto-uh.cz 
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